
Styrelseprotokoll 23 sep 2024 

Mötet öppnades 

Närvarande: Carita Wikström-Zetterström, Elin Johansson, Anna Jaf, Edward Gustafsson, 
Camilla Apoy, Karin Sylvén, Tove Svensson och Björn Sjölin 

Frånvarande:  Ellinor Persson 
 
 
 1. Val av sekreterare 

Elin Johansson 
 
2. Val av protokolljusterare 

Karin Sylvén 
 
3. Godkännande av dagordning för mötet 

a, Godkännes av samtliga 

4. Ridskolerapporten (Carita) 

a, Se bifogad ridskolerapport  

b, Prislista inför 2025 presenteras och godkänns av styrelsen. 

5. Lägesuppdatering från våra organisationsgrupper 

 
a, Ungdomssektionen  

- Ungdomssektionen har tältövernattning 7/9 där dom drog in lite pengar.  
- De har börjat planera halloweenövernattning/kväll 
- Ebba ska hålla föredrag hos Sisu om ungt-engagemang. 
- Planering för julshow har påbörjats  

b, Ridskola/utbildning/medarbetare 

- Lina har slutfört och klarat rid-ledarutbildning level 2 

c, Kommunikation 

- Inga nyheter 

e, Anläggning 

-   Traktorn är lagad och klar. 

-   Hundstallet har ansökt om bygglov att bygga 20 karantän stall för hundar. 
Styrelsen föreslår att vi lämnar in invändningar då det kan påverka 
verksamheten.  

- Förslag att sätta timer i stora ridhuset på belysning för att spara kostnader. 

- Det har varit inbrott på kontoret men inget av större värde har stulits.  

-    Solceller, väntar på beslut om ytterligare sponsor, besked kommer i oktober. 
Har fått från Sparbanken. 



 

f. Tävling 

 Inga nyheter 

 

g. Trygghetsgruppen 

-  Claes Frisk från Sparbanken vill skriva något om vår trygghets grupp.  

-  Har varit en del incidenter på anläggningen och trygghetsgruppen arbetar 
 med att reda i detta.  

-  Styrelsen diskuterar och kommer fram till att vi behöver förstärka att vi 
inte accepterar misskötsel av vare sig djur eller mot medlemmar.  Vi vill 
förtydliga att om man inte uppför sig enligt våra ledstjärnor och 
sportmanaanda är man  inte längre välkommen på klubben. 

 Styrelsen tar beslut på att om man inte följer ledstjärnor och regler på 
 klubben kan detta leda till samtal med föräldrar och avstägning. 

Vi kommer också lägga ut på sociala medier hur vi arbetar på ridskolan    
och om man inte sköter sig kommer det leda till konsekvenser. 

h. Bidrag 

- Gunnel och Camilla har hela tiden koll på vilka bidrag ridklubben kan 
söka.  

 
i. Sponsorgruppen 

- Camilla har varit i kontakt med en person som är intresserad av att sälja 
sponsorpaket. 

6. Ekonomi 

a, Ridklubben har fått ett större bidrag av kommunen. 

b, Ligger bra mot budget men vi behöver arbeta med ekonomin då den är 
fortsatt ansträngd  

7. Övrigt 

a, Styrelsen ska ha en träff i oktober där vi går igenom budget och mål.  Vi blir 
13 personer från klubben totalt.  

b, Förslag till årsmöte söndag 23 mars  

 
8. Genomgång av föregående mötesprotokoll  

9. Punkter till nästa möte 

a, Alla ska se efter om det finns relevanta utbildningar till styrelsen  

b, Bevaka information och inbjudningar från SvRF eller Västra RF – stående 
punkt till varje möte 



10. Genomgång av dagens protokoll. 
 
11. Mötet avslutades. 

 

Datum för kommande möten: 

2024-10-19 – 2024-10-20 (workshop)  

2024-11-18  

 


